

SAVE THE DATE!!

#LSF2019

OFFICIAL CEREMONY
KEYNOTE SPEECHES
ROUND TABLES
TV STUDIO
EXHIBITIONS

CERCLE CITÉ
LUXEMBOURG

DREAM
OF THE
POSSIBILITIES
25 APRIL 2019

Nancy Thomas

Directrice, IMS Luxembourg

Director, IMS Luxembourg

Depuis 2012, Nancy Thomas dirige IMS Luxembourg – Inspiring More Sustainability, le réseau leader de la Responsabilité Sociétale des Entreprises (RSE) au Luxembourg. IMS Luxembourg accompagne les entreprises au travers de projets collaboratifs et fédérateurs en favorisant le dialogue avec les parties prenantes (privées, publiques, associatives). Pour ce faire, IMS apporte expertise (publications), solutions concrètes, sensibilisation et information (campagnes, Forum, formations, clubs, ateliers...). Elle a piloté le développement de projets à l'échelle nationale : Charte de la Diversité Lëtzebuerg, Part&Act et La Troisième Révolution Industrielle.

De formation en communication et entrepreneur de TPE/PME, Nancy a été impliquée depuis plus de 15 ans dans le développement de projets sociétaux dans des organisations à but non lucratif.

Since 2012 Nancy Thomas has been heading IMS Luxembourg – Inspiring More Sustainability, the Luxembourg leading network on Corporate Social Responsibility. IMS Luxembourg supports companies through collaborative and federative projects by encouraging dialogue with stakeholders (private, public, associative). IMS brings expertise (publications), concrete solutions, awareness-raising and information (campaigns, Forum, trainings, clubs, workshops ...). She was at the helm of several projects at the national level (the Diversity Charter Lëtzebuerg, Part&Act, The Third Industrial Revolution).

Graduated in communication and entrepreneurship for small and medium-sized businesses, Nancy has been involved for more than 15 years in the development of societal projects in non-profit organizations.